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§ 26   

Planläggning av bostäder vid Snösätra 
verksamhetsområde, motion av (M) – svar till 
kommunstyrelsen 

Stadsdelsnämndens beslut 
 

Förvaltningens tjänsteutlåtande åberopas som svar på remissen 

Nämnden avstyrker motionen 

 
 
Ärendet 
Joakim Larsson (M) och Lars Jilmstad (M) har skrivit en motion om 

planläggning av bostäder vid Snösätra verksamhetsområde. Enskede-

Årsta-Vantörs stadsdelsnämnd har fått motionen på remiss. 

Motionärerna yrkar att kommunfullmäktige uppdrar åt 

exploateringsnämnden och stadsbyggnadsnämnden att ombesörja 

markanvisning och planläggning av platsen vid Snösätra 

verksamhetsområde för bostadsändamål. 

 

Förvaltningen stöder inte förslaget till bostadsutveckling i Snösätra 

verksamhetsområde med hänvisning till det planerade naturreservatets 

reservatsföreskrifter och skötselplan. Förvaltningen föreslår däremot 

någon form av utveckling av norra delen av verksamhetsområdet med 

fokus på kultur, rekreation eller idrott. 

 

Stadsdelsförvaltningen hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

daterat den 5 januari 2018. 

Dnr 821-2017-1.5.1. 

 

Beslutsgång 
Ordföranden ställde framställda förslag till beslut mot varandra och 

fann att nämnden beslutat enligt förvaltningens förslag. 

 

Yrkanden 
Ordföranden Ulf Walther m.fl. (S), yrkade bifall till förvaltningens 

förslag till beslut. 

Vice ordföranden Gustav Johansson m.fl. (M), yrkade bifall till eget 

förslag till beslut. 
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Reservation 
Vice ordföranden Gustav Johansson, ledamöterna Henrik Virro,  

Erika Wing, Kristiina Katajikko, tjänstgörande ersättaren Björn 

Wredberg alla (M) reserverade sig mot beslutet till förmån för det 

egna förslaget; 

”Stadsdelsnämnden tillstyrker motionen 

Motionärerna påvisar en aktuell problembild av området. En 

problembild som bara blivit tydligare efter sommarens 

Graffittifestival med ökade problem med klotter, såväl i området som 

i dess närområden. Tryggheten och trivseln skulle onekligen öka med 

bebyggelse i området. 

Den översiktsplan som antogs 2011 påvisar också platsen som 

strategiskt viktig. Att bygga ihop områden och öka interagerandet 

mellan områden ökar tryggheten. Det är därför dags att gå vidare med 

de planer på byggnation som påbörjades redan 2013.”   

 

 

 

 

 

 

 

 


